
ZAPISNIK 

 

sa treće sjednice Turističkog vijeća TZO Bol održane 30. srpnja 2021. u hotelu Bretanide 

u Bolu. Sjednica je započela u 11.30 sati. 

Nazočni: Katarina Marčić, Dino Sokol, Vinko Martinić, Zdenka Petek,  Pero Šošić. 

Izočni: Jakov Okmažić, Danijel Čamber, Karin Dubravčić, Stanko Kvesić. 

Ostali nazočni: Natalija Bilić, hotel Bretanide, Markito Marinković, direktor Ureda TZO 

Bol, Tonči Lalić, djelatnik Ureda TZO Bol. 

Sjednici predsjedava Katarina Marčić, predsjednica TV TZO Bol. 

Nakon pozdravljanja svih nazočnih Katarina Marčić, predsjednica TV TZO Bol,  

predložila je slijedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prihvaćanje zapisnika sa prošle sjednice TV TZO Bol; 

2. Odluka o imenovanju potpisnika platnog prometa TZO Bol; 

3. Izvještaj o marketinškim aktivnostima WTA Croatia Bol Open; 

4. Osvrt na tijek turističke sezone 2021.; 

5. Tekuće aktivnosti; 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad 1. 

Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

prihvaća se Zapisnik sa prošle sjednice Turističkog vijeća TZO Bol 

 

 

Ad 2. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, predložio je imenovanje nove predsjednice TZO 

Bol, Katarine Marčić za drugog potpisnika platnog prometa TZO Bol. 

Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol, imenuje se za drugog potpisnika platnog 

prometa TZO Bol 

 

Ad 3. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, dostavio je članovima TV TZO Bol izvještaj o 

marketinškim aktivnostima WTA Croatia Bol Open kojeg je izradio Feliks Lukas, 

direktor turnira te rekao da Feliks Lukas traži sastanak sa predstavnicima Općine, TZO i 

Bluesuna a vezano uz buduću zajedničku  suradnju. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: potrebno je da imamo jedinstveni stav u vezi sa 

budućnosti turnira. Općina Bol u ovakvom obliku nije u mogućnosti pratiti ovaj turnir jer 

predstavlja preveliko financijsko opterećenje za proračun. Dodatni problem predstavlja i 



dinamika plaćanja, naime, sredstva za turnir uplaćuju se u najgorem razdoblju godine za 

nas kada nemamo dovoljno sredstva na računu. 

Zdenka Krunić: upitna je marketinška vrijednost koju dobivamo za ovoliko puno 

uloženih sredstava u turnir. Osobno bih radije podržala futures turnire koje smo imali 

prije WTA, naime, ukupno gledajući, Bol je imao puno više koristi od ovih turnira zbog 

količine fizičkog prometa za vrijeme održavanja turnira od čega su svi imali koristi. 

Dino Sokol: Definitivno treba nešto promjeniti u vezi sa održavanjem ovog turnira ali ne 

treba prebrzo od njega odustati. Odavno sam predlagao da je potrebno oformiti lokalni 

organizacijski odbor a ne sve prepustiti g. Lukasu. Nadalje, potrebno je više uključiti 

lokalnu zajednica u vezi sa organiziranjem raznih evenata za vrijeme održavanja turnira, 

što bi zasigurno pridonjelo da mještani budu više uključeni u turnir. Potrebno je napraviti 

jednu analizu i vidjeti koliko mi sredstava možemo uložiti u turnir a da nas to previše 

financijski ne optereti. Za sve ostalo trebaju se pronaći sponzori.  

Vinko Martinić: Lokalna zajednica trebala bi biti puno više angažirana za vrijeme 

održavanja turnira. 

Natalija Bilić: slažem se sa Dinom, potrebno je pronaći ozbiljnije sponzore kako bi se 

održao turnir jer na dosadašnji način to nije moguće. 

Pero Šošić: Ako je problem pronaći sponzore za ovaj turnir onda je zaista upitna njegova 

marketinška vrijednost koja je prezentirana. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: Definitvno je potreban jedan drugačiji pristup 

turniru, organizacijski i financijski. U narednom razdoblju organizirati ćemo jedan radni 

sastanak sa Feliksom Lukasom na ovu temu. 

 

Ad 4. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, izvjestio je članove Turističkog vijeća o 

dosadašnjem tijeku turističke sezone. U Bolu na današnji dan boravi 5200 turista što je 

86% prometa iz 2019. godine, čime možemo biti zadovoljni te iznio podatke za srpanj 

kao i za prvih sedam mjeseci te usporedba sa prošlom godinom i 2019. 

 

Ad 5. 

 

Markito Marinković, direktor TZO Bol: trebamo pričekati rezultate za kolovoz te 

napraviti rebalans proračuna jer je došlo do smanjenja paušala turističke pristojbe i 

turističke članarine. 

Natalija Bilić: želim skrenuti pozornost na situaciju sa deponiranjem opasnog otpada u 

šumici iza hotela Bretanide a koje potencijalno predstavlja opasnu situaciju zbog 

izbijanja požara u samoj blizini plaže Zlatni rat. 

 
Sjednica je završila u 12.40 

 

         
 

ZAPISNIK SASTAVIO                                                 PREDSJEDNICA TV TZO BOL     

     

         Tonči Lalić                                                                          Katarina Marčić 


